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Goedemiddag,  

 

Mijn naam [], voorzitter MR Bonnefantencollege waaronder deelraad Bernard 

Lievegoed College ook valt. 

 

Het Bonnefantencollege staat niet op omkiepen!  

Het Bonnefantencollege staat voor sterk onderwijs aan de meest kwetsbare groep 

leerlingen van de samenleving die nu niet het onderwijs krijgt dat ze verdienen. Wat 

zij nodig hebben is een goed gebouw met goede praktijkfaciliteiten. In het huidige 

gebouw van het BFC kan de leerling slechts 1 profiel kiezen. Dit terwijl deze 

leerlingen echt kunnen groeien op een plek waar ze uit alle profielen kunnen kiezen 

zodat ze een pad kunnen bewandelen naar een toekomst die écht bij hen past. Een 

goed gebouw dat past bij de visie op onderwijs voor de praktijkleerling. De 

praktijkleerling waar onze maatschappij zo om schreeuwt. 

Álle leerlingen van Maastricht verdienen het beste onderwijs in een modern 

schoolgebouw dat bijdraagt aan de onderwijsvisie van de school en midden in de 

samenleving staat, in Oost en in West! 

Het is daarom in belang van de leerlingen om het IHP een positief advies te geven. 

Met nieuwe gebouwen die onderwijsvisies faciliteren die passen bij de huidige 

maatschappelijke ontwikkelingen, verdeeld over de stad, heeft elke leerling in 

Maastricht en omstreken, de mogelijkheid te kiezen wat past bij zijn of haar talenten.  

 

Het Bonnefantencollege heeft al ingestemd met het IHP want het wordt tijd dat we 

eindelijk gaan bouwen aan sterk onderwijs waarin iedere leerling krijgt wat hij 

verdient. Kortom, nu de beslissing nemen met hart voor de leerling!  

 

Wij willen benadrukken dat de verhuizing van het Bonnefantencollege naar de 

Bemelergrubbe/ Bemelerweg los staat van het IHP aangezien daar praktijklokalen 

staan die onze leerlingen nodig hebben. Er zullen dus sowieso weer veel leerlingen 

naar deze locatie gaan. 


